
Referat af bestyrelsesmøde Lokalforum d. 13. marts 2025 

Til stede: Kirsten Flemming Nielsen, Simon Drost, Niels Fynbo, Jørgen Stenersen,  

Pia Harder og Ib Ballisager 

 

1. Valg af ordstyrer og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Udvalg 

A. Færgekontaktudvalg 

B. Trampestiudvalg 

C. Miljøsikring arbejdsgruppe 

4. Almene boliger på Orø 

5. Orøstrand Dyrepark 

6. Orø Bådelaug og kommunen 

7. Beredskabsplan 

8. Genbrugspladsen 

9. Modtaget korrespondance 

a. Forespørgsel om Ø-Taxi 

10. Eventuelt 

 

1. Ib Ballisager blev valgt som dirigent og Pia Harder som referent. 

2. Dagordenen blev godkendt. 

3. A. Der har ikke været afholdt møde i perioden. 

B. Trampestidvalget har haft møde med forvaltningen ang. vedligeholdelse af stierne mm. 

Referat af dette møde vil foreligge efter trampestiudvalgets møde d. 25. marts. 

C. Intet at berette. 

4.  Den 8. april holdes der indledende møde med deltagelse af VAB, kommunen og 

Lokalforum ang. byggeri af yderligere ca. 20 nye almene boliger på Orø. Simon Drost 

deltager. 

5. Orøstrand Dyreparks jurister arbejder på opsætning af forening, én af de kommende 

frivillige deltager som sparring - Susanne Ettrup er fra Orø og var en del af Facebook 

debatten. 

6. Simon Drost og Bådelaugets formand Bjarne Søborg har været til møde med borgmester 

Christina Krzyrosiak Hansen og direktør Erik Kjærgaard Andersen med det formål at 

forhandle en tidssvarende og langsigtet kontrakt for brug af Orø Havn. Yderligere møder 

med Bådelauget og kommunen skal resultere i en kontrakt alle kan se sig selv i. Herefter 

indstilles aftalen til kommunalbestyrelsen, til godkendelse. 

7. Regionen er fortsat modvillig i forhold til at lave en fornuftig løsning på 

ambulancenatberedskabet, på trods af kommunens og Øens ønske om at natberedskabet 



overgår til Østre Færge. Derfor er Lokalforum gået til pressen og Simon Drost har været 

interviewet til såvel TV 2 Øst og  

Sjællandske Nyheder i ugens løb. 

8. Genbrugspladsens fremtid er stadig et åbent spørgsmål. Simon Drost forhører sig hos Fors 

ang. fremtidsplanerne for genbrugspladsen. 

9.  Forespørgsel fra en borger angående mulighed for at få Ø-Taxi. Svar: Lokalforum er af den 

holdning at det ikke er forsvarligt medmindre der er en form for registrering af hvem der 

kører. Borgeren har endvidere fået en artikel om emnet og henvist til Beboerforeningen for 

yderligere information 

10. Der er lavet en fin helsides annonce til Orø turistbrochure med Lokalforums formål  i 

punktform og med opfordring til at tilmelde sig Nyhedsbrevet. 


